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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 
 

Tränare till seniorlagen Vi diskuterar vilka vi vill ha som tränare och vad vi 
tror om att få dem som tränare och vem av oss som 
ska prata med vem. 
Damlaget 
Herrlaget 
Herr utv 
Fystränare för alla dem under sommaren - vi har 
olika förslag och ringer och kollar. 
 
 
 
 

 
 
 

Målvaktstränare Oskar Stensson fortsätter som våran målvaktstränare 
även nästa säsong, tack vare Östen Berglunds 
minnesfond. 
 

 

Sponsringskurs till 
veckan 

Ev kommer Jesper gå den  

Ny sektionsmedlem Vi har förslag på en sektionsmedlem och kommer att 
ta kontakt med honom och höra om han är intresserad 

Stina ringer 
honom 

Domarutbildning Vi funderar på att ha en domarutbildning i höst, 
tillsammans med tex Vindeln. Vi tar kontakt med 
förbundet och hör vad de tycker. 
 

 
 

Önska tider till nästa 
säsong 

Vi räknade ihop antalet lag och antalet timmar de har 
rätt till att träna och önskade det av kommunen. Vi 
önskar 34 h/ vecka plus 2 timmar på helgen till de 
nya 12-lagen. 

 



 
 

  

  
 
 

 

  
 

 

   
   
   
   
   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


